

The Group clinches top awards in Asiamoney's "Asia's Outstanding Companies Poll 2022"

集團於Asiamoney「2022年度亞洲傑出公司選舉」勇奪殊榮

In "Asia's Outstanding Companies Poll 2022", held by Asiamoney, the Group won two top awards for excellence in overall performance, namely the "Overall Most Outstanding Company in Hong Kong" and "Most Outstanding Company in Hong Kong – Real Estate Sector", demonstrating the Group's market-leading position and affirmative recognition by the investment community.

The "Asia's Outstanding Companies Poll" recognizes listed companies that have excelled in overall performance, including financials, management team, investor relations activities and corporate social responsibility initiatives. More than 950 fund managers, analysts, bankers and rating agencies from 12 Asian countries or regions took part in this year's Poll.

在Asiamoney舉辦的「2022年度亞洲傑出公司選舉」中，集團憑著整體卓越表現成功贏得兩項大獎，分別為「香港整體最傑出公司」及「香港最傑出公司-地產組別」，彰顯集團在市場的領先地位，深受投資界人士認同。

「亞洲最佳公司選舉」旨在表揚在財務表現、管理團隊表現、投資者關係及企業社會責任等方面表現出眾的上市公司。今年選舉共吸引了來自12個亞洲國家或地區逾950名基金經理、分析員、銀行家及評級機構參與。



The Group attained two top awards in the annual Poll by Asiamoney, including the "Most Outstanding Company in Hong Kong – Real Estate Sector" for the fourth year.

集團於Asiamoney選舉中贏得兩項大獎，包括第四年獲頒的「香港最傑出公司-地產組別」大獎。

24

The Group's Tin Wing project wins the gold award in Construction Industry Safety Award Scheme 2021/2022

集團天榮站項目於「建造業安全獎勵計劃2021/2022」勇奪金獎

The Group has always valued safety in the work environment. Its Yee Fai Construction recorded zero accidents and zero penalty tickets for the Tin Wing project, and won the gold award in the Building Sites (Private Sector) category at the Construction Industry Safety Award Scheme 2021/2022 by introducing a series of safety installations and initiatives.

To protect the safety of workers, the Tin Wing project's construction team proactively adopted a series of diversified construction and management initiatives, including building an elevated workers' path across the entire construction site, implementing the launching method in the installation of the rail system's noise barriers, enhancing the air quality of enclosed spaces and metal scaffolding methods, installing a tower crane anti-collision system, hiring independent safety consultants, and equipping workers with the Group's award-winning Smart Helmets and metal work platforms, supported by a reward scheme to raise their safety awareness.

集團向來重視工作環境安全，旗下怡輝建築的天榮站項目憑一系列安全裝置及措施，錄得零工傷及零告票紀錄，成功勇奪「建造業安全獎勵計劃2021/2022」的「樓宇建造地盤（私營合約）」類別金獎。



The Tin Wing project wins the gold award in the Building Sites (Private Sector) category at the Construction Industry Safety Award Scheme 2021/2022. 天榮站項目勇奪「建造業安全獎勵計劃2021/2022」的「樓宇建造地盤（私營合約）」類別金獎。

為確保工友的安全，天榮站的建築團隊積極採用多元化的施工及管理措施，當中包括興建貫通全地盤的架空工人通道、採用推進工法（Launching Method）安裝鐵路隔音蓬、優化地牢空氣質素及工作鐵棚安裝方式、增設天秤防撞警報系統、聘用獨立安全顧問及為工友配備集團獲獎的智能安全帽及建造金屬工作台，更設立獎勵計劃提高工友的安全意識。